
 
 

     , 22 april 2025. 
 

Aan: Gemeenteraad Gemeente Twenterand 
 
 
Referte: onze brief d.d. 22-09-2023 
 
Onderwerp: Toekomst Camping De Hammerhorst. 
 
 
Geachte raadsleden. 
 
 
Wij zijn jaarplaatshouders op camping De Hammerhorst in Den Ham, eigenaars van het chalet op 
Junnerveld, plaats nr 5.  
 
Inmiddels zijn we anderhalf jaar verder in de ontwikkeling van de camping na de aankoop hiervan 
door de gemeente. We zijn als jaarplaatshouders zeer te spreken over wat er in de afgelopen tijd is 
gedaan om de infrastructuur van de camping te verbeteren en het deel voor de Oekraïense 
vluchtelingen te realiseren. Veel “oude zooi” is opgeruimd, gebouwen zijn opgeknapt etc., het ziet 
er intussen echt prima uit, onze complimenten hiervoor. We hebben ook kennis genomen van het 
besluit om nog 6 chalets te plaatsen voor nieuwe vluchtelingen. Prima! We hebben geen enkele 
last van deze mensen, ze zijn vriendelijk, zij zijn blij met hun plek hier en het bezorgt de camping 
levendigheid die we waarderen. 
 
Toch schrijven we u deze brief, waarbij we weten hiermee ook namens andere jaarplaatshouders 
te spreken. Dit vanwege het uitblijven van perspectief voor ons. De tweede doelstelling van de 
aanschaf van de camping was toch het versterken van de toeristische functie van de camping. U 
zou de camping als zodanig handhaven en exploiteren. Maar daar zien we nog niet veel van. 
 
Tot nu toe is er zoals gezegd al veel geïnvesteerd in de camping als geheel (onder meer ook in 
riolering, groenvoorzieningen, beveiliging, toegangspoorten, waterleiding, internet, elektriciteit en 
ook het zwembad), ook daarvoor onze complimenten en dank! Ook de naam is veranderd wat een 
prima zaak is vanwege de toch wat slechte reputatie die de camping had de laatste jaren. Maar er 
is nog geen beheerder aangesteld en de toeristische velden blijven tot nu toe leeg. Dat betreuren 
wij zeer. Er gaan overigens geruchten dat de gemeente bezig zou zijn met het vinden van een 
pachter voor het geheel. Is dat niet wat anders dan de toegezegde beheerder? Zoals eerder 
geschreven lijkt de toekomst van de camping nu een beetje te zweven.  
 
Uiteraard beseffen we dat de gemeente geen garanties kan geven. Niet over de duur van het 
gebruik door Oekraïense vluchtelingen en ook niet over wat er precies zal gaan gebeuren nadat de 
voorzieningen daarvoor niet meer nodig zijn. Het zou ons als vaste campinggasten echter heel erg 
helpen om ons ook in te zetten voor de toekomstplannen als we weten dat de gemeente serieus 
werkt aan realisatie van de tweede doelstelling bij aanschaf van de camping. Dan kunnen ook wij 
blijven investeren in de kwaliteit van onze chalets en stacaravans.  
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Ons voorstel zou zijn om de toeristische velden één voor één aan te pakken en weer open te 
stellen voor campinggasten. Dat aanpakken zou kunnen door de beste sanitair units (die tussen de 
staanplaatsen) op te knappen en te plaatsen op 1 veld. Wat ook zou kunnen is dat die kleine 
sanitair units – gefaseerd – worden vervangen door 1 grotere centrale unit per veld. De combinatie 
zou natuurlijk het beste zijn omdat dan ook de tarieven kunnen worden gediversifieerd.  
 
Samenvattend willen we u graag de volgende vragen voorleggen: 

1. Blijft u bij het voornemen om de Hammerhorst als camping te handhaven en te (laten) 
exploiteren? 

2. Wanneer denkt u een campingbeheerder te kunnen aanstellen? 
3. Wanneer gaat u beginnen de toeristische velden weer open te stellen? 

 
U veel wijsheid toewensend en met vriendelijke groet, 
 
 
w.g. 
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